



Rechtswissenschaftliche Fakultät

Faculty of Law

Double Degree University of Johannesburg Faculty of Law

Die Universität Johannesburg liegt in der lebendigen, multikulturellen und dynamischen Hauptstadt Südafrikas. Die Rechtsfakultät der Universität Johannesburg hat sich dem Ziel verpflichtet, dass ihre Absolvent*innen in der Lage sind, sich sinnvoll und wirkungsvoll an den aktuellen rechtlichen und politischen Debatten zu beteiligen. Seit 1981 bietet die Rechtsfakultät eine "Law Clinic" an, welche kostenlose Rechtsdienstleistungen durchführt.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Faculty of Law, University of Johannesburg.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der Universität Johannesburg besteht keine Studienplatzbeschränkung.

Mindestanforderungen

- Minstdurchschnittsnote von 4.7, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- International English Language Testing System (IELTS): Die Mindestanforderung ist 7.0 "overall".
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): Die Mindestanforderung ist 110 Punkte "overall".

The University of Johannesburg is located in the vibrant, multicultural and dynamic capital of South Africa. The University of Johannesburg's Law School is committed to ensuring that its graduates are able to participate meaningfully and effectively in current legal and political debates. Since 1981, the Law School offers a "Law Clinic", which provides free legal services.

Degrees

Master of Law UZH from the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and and Master of Laws (LL.M.) from the Faculty of Law, University of Johannesburg.

Number of Study Places

There is no limitation of study places within the Double Degree Master's program with the University of Johannesburg.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4.7, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Special Admission Criteria

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- International English Language Testing System (IELTS): The minimum requirement is 7.0 "overall".
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): The minimum requirement is 110 points "overall".

Campus Universität Johannesburg
Campus University of Johannesburg





Rechtswissenschaftliche Fakultät

Faculty of Law

Studiengebühren an der Universität Johannesburg [Semestergebühren UZH](#) (Änderungen vorbehalten)

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der Universität Johannesburg absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Universität Johannesburg finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit den folgenden LL.M.-Programmen der Universität Johannesburg kombiniert werden:

- Banking Law
- Commercial Law
- Corporate Law
- International Commercial Law
- International Law
- Labour Law

Tuition fees at the University of Johannesburg [Tuition fee UZH](#) (subject to change)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters are completed at RWF UZH and two semesters at the University of Johannesburg.

Language

Courses and examinations at the University of Johannesburg are held in English.

Study Programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the following LL.M. programs offered by the University of Johannesburg:

- Banking Law
- Commercial Law
- Corporate Law
- International Commercial Law
- International Law
- Labour Law